
Radny wystąpił do Prezydenta Miasta z następującym wnioskiem: 

 

"Szanowny Panie Prezydencie, 

zwrócili się do mnie mieszkańcy bloków z ulicy Kulczyńskiego z prośbą o ograniczenie prędkości ruchu 

na ich ulicy. Jest to odcinek, na którym samochody rozwijają dość dużą prędkość stwarzając 

zagrożenie przede wszystkim dla dzieci. Biorąc pod uwagę to, że budowa ringu spowoduje 

przeniesienie przejścia dla pieszych i wymusi konieczność przechodzenia przez tę ulicę również tych 

dzieci, które docierają do szkoły z drugiej strony 11 listopada zwracam się do Pana o rozważenie 

zamontowania progów zwalniających na ul. Kulczyńskiego." 




